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Dober dan, 

drage članice in člani,  

spoštovani kolegi poslanci, župan  

dragi prijatelji krščanskih demokratov,  

pisalo se je leto 1994. Trideset let nazaj. Številni krščanski demokraB, med njimi tudi 

moj oče Vojko Tonin, so se pripravljali na lokalne volitve. Oče je v Kamniku kandidiral 

za občinskega svetnika. Pomagal sem mu pri lepljenju plakatov. Spomnim se 

takratnih razprav. Bilo je upanje. Pričakovala se je velika zmaga krščanskih 

demokratov. Zgodila se je! Krščanski demokra/ smo v Sloveniji slavili zmago z 

18,4%  vseh glasov, moj oče pa je bil prvič izvoljen za občinskega svetnika.  

Leto 1994 je bilo leto, ko je poliBka vstopila v moje življenje. Doma smo se o njej 

veliko pogovarjali. Z zanimanjem sem bral očetova gradiva za seje občinskega sveta. 

Tu pa tam me je vzel na kakšen dogodek. Moji sovrstniki so skupaj z očeB predvsem 

gledali šport, jaz pa Dnevnik. Takrat sem se zaljubil v poli/ko. In poliBka, ki jo 

razumem kot delo za skupno dobro, je tako že trideset let del mojega življenja.   

Drage članice in člani, dragi sodelavci,  

rad bi se vam zahvalil za vse lepe trenutke, ki smo jih preživeli skupaj. Pa tudi za vse 

preizkušnje, ki so nas utrdile. 

Nova Slovenija je moja druga družina. Pri svojem delu sem srečal veliko dobrih in 

prijaznih ljudi ter spoznal prakBčno vse koščke Slovenije. Bilo so časi nepopisnega 

veselja. Nikoli ne bom pozabil slavja v Trnovem ob zmagi na evropskih volitvah leta 

2004. NiB ne solza ob izpadu iz Državnega zbora šBri leta pozneje.  
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V Novi Sloveniji mi ni bilo nič prihranjenega. Začel sem z lepljenjem plakatov. Nikjer 

nisem imel nobenega strica. Veliko bitk sem tudi izgubil. Storil nekaj napak. Še več je 

bilo lepih trenutkov. Izvolitev za predsednika Državnega zbora z 80-imi glasovi je bila 

najboljša potrditev, da ne smemo nikoli obupaB. Zadnja vlada, v kateri je sodelovala 

NSi, je živ dokaz, da znamo premikaB najzahtevnejše projekte. Ministrska ekipa NSi 

je bila uspešna, ker smo bili enotni in povezani. Janez in Jernej še enkrat hvala za 

dobro sodelovanje. 

Danes je Nova Slovenija z osmimi poslanci tretja najmočnejša poli/čna sila v 

Državnem zboru. Na zadnjih lokalnih volitvah smo dobili največ županov in občinskih 

svetnikov v zgodovini stranke. V državni svet sta bila prvič izvoljena tudi državna 

svetnika iz naših vrst. Imamo poslanca v Evropskem parlamentu. Dober rezultat smo 

dosegli tudi na nedavnih volitvah v organe KmeBjsko gozdarske zbornice – naša lista 

je dobila 3 svetnike. Resna stranka mora imeB svoje prostore – prihodnje leto bomo 

dokončno postali lastniki prostorov glavnega tajništva. Vse to smo dosegli skupaj in 

na to moramo bi/ ponosni! 

Nova Slovenija je stranka, kjer delo šteje.  

Nova Slovenija je stranka, kjer je vztrajnost nagrajena.  

In nenazadnje, Nova Slovenija je tudi stranka, ki odpušča.  

Hvala, da sem lahko del naše velike družine.  

Hvala, da smo skupaj soustvarjali vse naše uspehe.  
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Drage članice in člani,  

danes stojim tukaj pred vami, hvaležen za vaše dosedanje zaupanje, hkraB pa vas 

prosim za prepričljivo podporo tudi danes. Vsak predsednik potrebuje ljudi, ki stojijo 

za njim, vanj verjamejo in mu pomagajo. Potrebuje poslance, s katerimi lahko dela 

skupaj. Stranka lahko raste samo z medsebojnim zaupanjem in enotnostjo. Naredil 

bom vse, da vaše današnje zaupanje upravičim. 

Član Nove Slovenije sem 24 let, v poliBki sem profesionalno 12 let, od tega 6 let na 

čelu stranke. Zagotovo bi marsikaj lahko storil bolje. Ne ustanavljam nič velikega, se 

pa iskreno trudim, da skupaj z vami z verigo majhnih del in predvsem delujočih 

rešitev zgradimo boljšo Slovenijo.  

Slovenija nas potrebuje. Slovenija potrebuje krščanske demokrate, saj imamo jasno 

razvojno vizijo, sposobno ekipo in trdno vrednotno sidro. 

Dragi prijatelji,  

vem, da si vsi skupaj želimo močne krščanske demokrate. Čaka nas trdo delo, vendar 

se ga ne bojim. Za mano stoji odlična in uigrana ekipa, pred nami pa izzivi, ki jih 

bomo skupaj rešili.  

Če se še enkrat vrnemo nazaj v leto 1994, je na mestu vprašanje; kaj je šlo tako 

narobe, da smo v šBrinajsBh leBh prišli od zmage do izpada? 

Sredi devetdeseBh se je že videlo, da so sposobni ministri in župani iz vrst krščanskih 

demokratov delali velike premike. Dlje, kot bi bili na položajih, bolj bi se Slovenija 
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približala razviB Evropi. Žal se naši levičarji nikoli niso zmogli zares odpovedaB 

socializmu. Levica je vpila in strašila s parolami “ustavite desnico”. Žalostno epizodo 

rdečih odtenkov socializma spremljamo še danes.  

Desnica je na drugi strani delovala nepovezano in samouničevalno. Naši desni 

sopotniki so nas bili zavoljo lastnega uspeha večkrat pripravljeni poBsniB tudi pod 

vlak. 

Vendar: krščanska demokracija je preseneBla. Vrnili smo se. Vrednote krščanske 

demokracije so pomemben del slovenske iden/tete in tega se ne da uniči/.  Za nas 

pa je pomembno, da ne ponavljamo starih napak, zato je prva lekcija, ki si jo 

moramo zapomniB: ko na nas vršijo priBsk tako z desne kot tudi z leve, mora biB naš 

odgovor ENOTNOST. 

Drage članice in člani, 

leta 2014 smo slovenski javnosB predstavili naš gospodarski program. Številni 

gospodarstveniki, podjetniki in strokovnjaki so ga ocenili za najboljši gospodarski 

program v Sloveniji! Žal smo ga lahko v teh deseBh leBh uresničevali samo dve leB. 

Odločno premalo, da bi Slovenija postala zvezda evropskega gospodarstva. Če kdaj, 

potem se prav danes kaže, kako zelo pomembno bi bilo, da bi naš gospodarski 

program znova vzeli iz izložbe in ga začeli uresničevaB. Slovenija bi bila z realizacijo 

našega programa konkurenčnejša, uspešnejša in prijaznejša. Predvsem pa bi ljudje 

živeli bolje, v žepih bi jim ostalo več!  

Ko smo videli, da se sesuva slovenski zdravstveni sistem, smo pred leB predstavili še 

naš zdravstveni program. Njegovo bistvo je zelo preprosto. Denar mora slediB 

bolniku in bolnik mora zdravstvene storitve dobiB takrat, ko jih potrebuje. 
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Zdravstvena stroka naš program ocenjuje kot edini konkreten in s potencialom za 

resne spremembe na bolje.   

Danes z žalostjo opazujemo, kako se je izrodil naš socialni sistem. Nagrajuje se 

goljufanje in izigravanje sistema. Utrjuje se prepričanje, da se delo ne splača. Bistvo 

socialnega sistema ne more biB, kako nategniB druge, da delajo namesto tebe. 

Bistvo socialnega programa je, da B zagotavlja varnost, ko se B zaradi objekBvnih 

okoliščin zalomi. Bistvo vsakega socialnega programa mora biB, da se delo splača in 

da moraš biB za pošteno delo tudi pošteno plačan. Z današnjim dnem Nova 

Slovenija predstavlja tudi sodoben socialni program.   

Pod levimi vladami se žal spodbuja in nagrajuje nedelo. Prednost ima /s/, ki se 

znajde, in ne BsB, ki pomoč resnično potrebuje. Zaradi neučinkovite socialne poliBke, 

ki nagrajuje predvsem iznajdljive, zmanjka denarja za Bste, ki socialno pomoč 

resnično potrebujejo.  

Kot družba moramo biB solidarni s BsBmi, ki potrebujejo pomoč zaradi bolezni ali 

invalidnosB. Sedanji sistem socialnih transferjev zato potrebuje temeljito prevetritev. 

Tudi zato bomo v Novi Sloveniji podprli ukinitev socialnih transferjev, ki se nekriBčno 

podeljujejo BsBm, ki bi lahko delali. 

Zdrav človek potrebuje delo in ne socialne pomoči.  

Spoštovani! 

Varnost v naših mes/h in po naših šolah je vedno slabša. Država je pozabila na ljudi 

v jugo-vzhodni Sloveniji, ki se prakBčno vsak dan srečujejo z romskim nasiljem. Ljudje 

so obupani, ostali so sami. Vlada pa jih še »poučuje«, da so za nasilje odgovorni 
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sami, ker so nestrpni do romskega prebivalstva. Levičarska zaslepljenost brez 

primere. 

Nova Slovenija je bila edina poliBčna stranka, ki je v parlamentarno proceduro vložila 

sveženj zakonov, ki bi učinkovito omejili tako romsko kot tudi medvrstniško nasilje. 

Vlada je naše rešitve zavrnila, svojih nima.  

Dovolj je poliBčne korektnosB. Za vzpostavitev varnos/ so potrebni trši ukrepi. 

Namesto o pravicah, se moramo končno začeB pogovarjaB tudi o dolžnosBh. In to 

vseh – Romov, staršev in tudi otrok. 


V vseh teh leBh pa smo se naučili, da najboljši programi avtomatsko ne prinašajo 

volilnih zmag. Druga pomembna lekcija za nas je: SAMOZAVEST.  

Dragi sodelavci,  

potrebujemo samozavest, da znamo našo vsebino prepričljivo razloži/ ljudem in se 

ne bojimo nalepk, ki nam jih lepijo na naši poB. Potrebujemo pogum, da naše 

vrednote jasno zagovarjamo. Krščansko-demokratske vrednote so sidro zahodne 

civilizacije in središče našega poliBčnega prostora. In tega si ne dovolimo vzeB. 

Stopimo iz sence in dvignimo glavo. Ne bojmo se žalitev in napadov različnih levih 

akBvistov. Borimo se namreč za pravo stvar. 

Spoštovani, 

zanimivo je opazovaB, kako levi in desni poskušajo z besednimi okvirji omejeva/ 

krščanske demokrate. Enkrat smo žlahtna desnica, drugič smo rdeči farji.  
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Enkrat smo kolaboranB in rezervna koalicijska stranka, drugič spoštovani in zanesljivi 

partner na desni. 

Skrajni levičarji in skrajni desničarji se zelo pogosto srečajo, ko se zaletavajo v nas. Vsi 

bi si radi podredili krščanske demokrate. Eni bi nas radi imeli za rezervno koalicijsko 

stranko, drugi za ponižen satelit.  

Vsem sporočam, krščanski demokra/ nismo naprodaj, ni/ ne na klic. Smo resna 

poliBčna sila, ki natančno ve, kaj hoče. Zanima nas zgolj dobrobit Slovenije in njenih 

ljudi. 

Dragi prijatelji,  

v nedeljo, 3. oktobra 2004, so bile zadnje volitve, na katerih je zmagala desnica in 

takoj po volitvah uspela sestaviB tudi vlado. Dvajset let je od tega. Dvajset let kot 

blok na volitvah dosegamo iste rezultate. Čas je za osvežitev pristopa. 

Ne pomaga, da nas naši partnerji na socialnih omrežjih in televiziji, ki pravi, da dela v 

službi resnice, konstantno napadajo. Desnica zaradi tega ne bo močnejša. Zmaga 

desne-sredine pa bo le še bolj oddaljena. 

Ko smo pred dvema letoma začeli odkrito govoriB o nujnos/ prenove desne sredine, 

je bilo ogromno skepse in nezaupanja. Bil je čas in nekdo je moral to javno povedaB 

in s tem začeB. In poglejte danes to vrenje in brbotanje na desni sredini. To je prava 

stvar.  

Pozdravljam vse nove projekte na desni sredini. Dobrodošli! Vabim vas, da energijo 

usmerimo v povezavo razdrobljenih sil. Ne delam si iluzij, da bo ta naloga lahka. Bo 
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pa ključna za zmago desne sredine. Ne ponavljajmo starih napak. Ne prerivajmo se, 

kdo bo zasedel večji košček v senci. 

Z združevanjem razdrobljenih sil lahko dosežemo velike sinergijske učinke. Še nikoli v 

zadnjih dvajseBh leBh nismo imeli takšne priložnosB, da realno lahko odločimo o 

prihodnji slovenski vladi. Če bomo modri in pogumni, nam bo uspelo.  

Potrebujemo desnosredinsko vlado, ki bo manj tvitala in bolj pomirjala. Predvsem 

pa potrebujemo desnosredinsko vlado, proB kateri ne bo že od samega začetka 

večina Slovenije.  

Naslednja vlada bo imela težko nalogo – popravi/ bomo morali vse noros/ in 

zablode Golobove vlade. Zato nujno potrebujemo vsaj nekaj miru in zaupanja 

državljanov. 

Potrebujemo pa tudi ODLOČNOST za vztrajanje na začrtani poB tudi takrat, ko boli in 

je težko. To je naša tretja lekcija.  

Dragi sodelavci in prijatelji, 

ENOTNOST, SAMOZAVEST IN ODLOČNOST nas peljejo naprej do drugačne Slovenije. 

Do Slovenije, o kateri vsi sanjamo in si jo želimo. Do Slovenije, v kateri bo lahko 

vsakdo uresničil svoje talente in v njej od svojega dela mirno in sproščeno živel. To je 

naša vizija Slovenije. 

Krščanski demokraB svoje delovanje opiramo na človekovo dostojanstvo, svobodo, 

pravičnost in varnost.  
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Vsak človek ima pravico do življenja. Življenje želimo varovaB od začetka do konca, 

od spočetja do naravne smrB. Vsak človek pa odgovarja za svoje svobodne odločitve. 

Ljudje se v življenju znajdemo v različnih preizkušnjah, zato krščanski demokraB 

nikogar ne obsojamo za sprejete odločitve. Želimo pa si, da ljudje ne bi živeli drug 

mimo drugega, ampak da bi si v preizkušnjah medsebojno pomagali. 

Nestrpnost in sovraštvo do kristjanov se v zadnjem času stopnjujeta. Samo v 

Franciji je bilo lani več kot 1000 napadov na sakralne objekte, vključno s požigi 

cerkva in uničenjem Bsočletne dediščine. Od leta 2020 dalje je bilo v Evropi uničenih 

kar 39 cerkva, kar je grozljivo. Tudi Slovenija ni imuna na tovrsten vandalizem in 

brezsramno uničevanje. Vse to so zgovorni opomniki, kako hitro lahko naša skupna 

kulturna dediščina postane tarča sovraštva. 

Takšni napadi niso le dejanja vandalizma, temveč odraz vse večje nestrpnosB do 

krščanskih vrednot. Do naše evropske kulture in tradicije. Do naših krščanskih 

korenin. Vse to me dodatno utrjuje v prepričanju, da bo zgolj krščanska Evropa 

tolerantna in pripravljena na sobivanje v različnosB.  

Krščanske vrednote so neločljivo povezane z ohranjanjem slovenstva skozi stoletja. 

So del naše idenBtete. Plebiscit je pred 34-imi leB postavil temelj za uresničitev naših 

sanj o samostojni državi. Združena Evropa je pred dvajseBmi leB postala naš dom. To 

so dejstva in prelomnice, na katerih se je razvila naša družba, zato predstavljajo naše 

središče, našo hrbtenico, ki jo moramo zaščiBB. 

Zavoljo prihodnosB ne moremo več molčaB, ampak se moramo jasno postaviB za 

naše krščanske, slovenske in evropske vrednote. Če se ne bomo mi, ne bo nikogar 

več, ki bi to storil namesto nas. 
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Dragi prijatelji, drage članice in člani,  

Evropa ni v najboljši kondiciji. Gledamo, kako se muči, potem ko so različni levi 

akBvisB, nevladniki in progresivni intelektualci leta in leta vztrajno spodkopavali 

vrednotne temelje evropske civilizacije.  

Kultura, tradicija, vera, narod, domovina – vse to želijo različni progresivni in 

levičarski ak/vis/ uniči/ in potepta/. Ker naj bi bilo to fašisBčno, homofobno, 

zaostalo, preživeto. Pravijo, da množice ilegalnih migrantov prinašajo kulturno 

obogaBtev. Morda res, če bi prišleki spoštovali osnovno pravilo, ko prihajajo v našo 

hišo, in sicer, da so se dolžni prilagodi/ našim običajem in našemu načinu življenja.  

Namesto tega pa v zadnjem obdobju spremljamo, kako v nekaterih slovenskih mesBh 

ne moreš v restavraciji naročiB kave v slovenščini, v trgovini se prodajalke niB ne 

potrudijo govoriB slovensko. Otroci se v šolah grupirajo glede na narodnost in nihče 

od njih niB ne pričakuje, da bodo govorili slovensko, enako ne od staršev. Podobno je 

pri zdravniku. Skupine priseljencev dele naselij enostavno geoBzirajo. Namesto da bi 

se delalo na integraciji in asimilaciji priseljencev, se dela na prilagoditvi vseh nas 

novo realnost. V Evropi pa lahko opazujemo še nadgradnjo tega, to je migrantsko 

nasilje in napade na simbole krščanske Evrope.  

V imenu lažne solidarnos/ in človekovih pravic je Evropa zmehčala nadzor na 

zunanjih mejah in pristala na množične zlorabe azilnih postopkov. Takšnim 

migracijskim poliBkam je potrebno narediB konec. Spremeni/ moramo temeljno 

sporočilo. Vsi, ki razmišljajo, da bi prišli v Evropo, morajo vedeB naslednje: “Zakonite 

po+ so znane. Vsak, ki bo v Evropo prišel nezakonito, pa bo brezkompromisno vrnjen 

nazaj v domovino.” 
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V evropskem parlamentu si dejavno prizadevam za spremembo migrantskega pakta. 

Ključni so trije koraki:  

1. učinkovito vračanje vseh ilegalnih migrantov,  

2. okrepitev nadzora na zunanjih mejah in  

3. vzpostavitev migracijskih centrov v tretjih državah. 

Če je uspelo Avstraliji narediB red, ni nobenega razloga, da ne bi uspelo tudi Evropi. 

Spodbudno je pismo predsednice evropske komisije Ursule von der Leyen 

voditeljem evropskih držav. Poslal ga je ta teden, v njem pa v deseBh konkretnih 

točkah predlaga trši prijem pri soočanju z ilegalnimi migracijami. Po evropskih 

volitvah so se stvari vendarle začele premikraB v pravo smer.  

Drage kolegice in kolegi, 

zeleni prehod je še ena žrtev levičarskih ak/vistov in progresivcev, lahko pa bi bil 

zgodba o uspehu, če bi se jo lo/li znanstveno ne pa ideološko. V preteklem 

mandatu so nas zasipali s parolami in škodljivimi odločitvami. 

Vsi želimo čist planet. Zavedamo se, da moramo zmanjšaB izpuste CO2. V preteklosB 

se je vsiljevalo obnovljive vire energije, kot na primer vetrne in sončne panele, kjer 

smo v proizvodnem smislu zgolj krepili odvisnost od Kitajske, hkraB pa nismo 

bistveno zmanjšali izpustov CO2.  

Drugi takšen primer je področje avtomobilske industrije, kjer se je z letom 2035 

prepovedalo prodajo novih dizelskih in bencinskih motorjev. Še en strel v koleno. Na 

področju bencinskih in dizelskih motorjev je bila Evropa tehnološka velesila, sedaj pa 

naj bi se usmerili v električna vozila, kjer smo že danes zgolj sledilci kitajskim in 
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ameriškim podjetjem. Iz tehnologije, pri kateri imamo tehnološko in konkurenčno 

prednost, naj bi presedlali na tehnologijo z dobavno verigo, ki je popolnoma odvisna 

od Kitajske.  

Tovrstne norosB je treba ustaviB, zato sem s kolegi evropskimi poslanci, že pisal 

Evropski komisiji. Pričakujemo, da se ta odločitev spremeni. Ko Evropa pre/rano 

regulira, preostali svet profi/ra. 

  

Zato pravim, da je treba od parol k dejanjem. Če želimo resnično čistejši planet in 

manj izpustov CO2, potem potrebujemo čiste in zanesljive vire energije. Ena takšnih 

je zagotovo jedrska energija. Nova Slovenija zato podpira referendum o JEK2. 

Referendum razumemo kot opredeljevanje o tem, ali želimo gradiB energetsko 

neodvisnost in stabilnost na jedrski energiji, ne pa kot izrekanje o konkretni naložbi. 

Do tja je še dolga pot. Najprej se moramo torej strinja/ o jedrski prihodnos/. Šele, 

ko bo "DA" nedvoumen, se bomo odločali o konkretni tehnologiji in obsegu naložbe. 

Spoštovani, 

današnji svet je izjemno kompleksen in konflikten. Žal ga pretresajo siloviB konflikB 

in vojne. Morda gre za še zadnji opomin vsem nam, da mir ni samoumeven in da si 

moramo zanj prizadevaB vsak dan. Ne pomaga idealisBčno slikanje sveta, vsi žal 

nimajo dobrih namenov. Ključna je izgradnja odvračalnih zmogljivos/, ki so tako 

prepričljive, da nasprotnika odvrnejo od sovražnosB. Dobro je, da smo članica zveze 

NATO. To je naša najboljša varnostna polica.    

S članstvom v varnostnem svetu Združenih narodov smo dobili tudi novo priložnost 

pri urejanju mednarodnih odnosov. Žal smo vlogo poštenega posrednika zapravili, 

ker so ravnanja slovenske vlade narekovale notranjepoliBčne korisB, ne pa iskrena 
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želja po končanju nekega konflikta. Spomnimo se obljub Golobove vlade, kako bo 

priznanje PalesBne končalo konflikt v Gazi. Ali pa razbijanja po govornici na generalni 

skupščini Združenih narodov. Kje smo danes? Na robu mnogo širše regionalne vojne. 

Miru še vedno ni tudi v Evropi. V Ukrajini še vedno teče ena najbolj krvavih vojn. 

Število žrtev se pomika proB milijonu, kar je nepredstavljivo in pošastno, celo v 

primerjavi z drugimi spopadi. V interesu vseh nas je mir. Vendar pa pot do miru ne 

pelje preko kapitulacije Ukrajine. Pozivi tudi nekaterih naših intelektualcev k 

čimprejšnji kapitulaciji Ukrajine so nepošteni. Pogoji za mir bodo vzpostavljeni šele 

takrat, ko bo vsaka stran razumela, da z vojno ne more ničesar več pridobi/. Takrat 

bodo nastopili pogoji za mirovna pogajanja. Zato bo pot do miru trnova in tlakovana 

z izdatno pomočjo Ukrajini. 

Spoštovani, 

Evropa bo močna toliko kot njen najšibkejši člen. Evropska unija je še vedno 

najboljša garancija miru, predvsem pa najučinkovitejši porok razvoja celotne celine. 

Želim si, da bi naši balkanski kolegi skupaj z Ukrajino in Moldavijo lahko čim prej 

postali polnopravni člani. Boljše razvojne paradigme trenutno ni. Slovenski komisar 

bo morda dobil resor širitve. Pričakovanja naših prijateljev na Balkanu, v Ukrajini in 

Moldaviji so visoka. Upam, da jih ne bomo razočarali.  

Evropska unija je bila projekt miru. Delali bomo da to tudi ostane. Manj bo 

potrebno reguliraB in več inoviraB, če želimo močno gospodarstvo. ZgradiB bomo 

morali evropsko vojsko, ki bo sposobna zagotoviB našo varnost tudi brez 

Američanov. Predvsem pa bomo morali paziB na našo idenBteto in negovaB naše 

vrednote, da se ne bomo kar na enkrat znašli tujci v svoji lastni hiši.  
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Dragi prijatelji,     

malo je ljudi, ki bi prvi razred začeli obiskovaB v eni državi, končali bi ga pa v drugi. 

Moja generacija je /sta edinstvena, ki je to doživela. Prvi razred smo začeli 

obiskovaB v Jugoslaviji, zaključili pa smo ga v samostojni in neodvisni Sloveniji. 

Slovenija je v 20. stoletju prehodila neverjetno pot: od avstroogrske province, 

jugoslovanske banovine in socialisBčne republike, vse do mednarodno priznane, 

samostojne in neodvisne države. Malo je bilo BsBh, ki so verjeli, da je kaj takega 

mogoče, več je bilo BsBh, ki so nas prepričevali, da nas je premalo in da smo 

premajhni za lastno državo. Svobodne in demokraBčne volitve pa so se še v 

osemdeseBh zdele utopija. A nismo obupali! 

Slovenija je lepa. Sam ne najdem lepše države, pa sem prepotoval kar nekaj sveta. 

Tako raznolikega koščka nebes na zemlji ne najdete nikjer. Slovenija je enostavno 

preveč lepa, da bi smeli nad njo obupaB. Če smo v Jugoslaviji po kavbojke hodili v 

Trst, v Celovec pa po banane in kavo, imamo danes vsega tega tudi v Sloveniji v 

izobilju. Dolžnost poliBke pa je, da ustvari okolje, kjer si bo prav vsak državljan te 

dobrine lahko tudi kupil, ne pa jih samo gledal. Z drugimi besedami povedano: 

Dostojne plače in pokojnine smo dolžni zagotovi/ vsem. 

  

Slovenke in Slovenci smo različni, ni pa nobene potrebe, da smo večno razdeljeni. 

Skupaj pojmo Zdravljico in ponosno položimo dlan na srce. Živimo na prelepem 

koščku Zemlje, pogovarjajmo se med seboj, saj bomo kljub razlikam vedno živeli 

skupaj. Bolje, kot se bomo razumeli, hitreje se bomo razvijali. 

Ne pozabimo! 
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ENOTNO: Nova Slovenija je stranka njenih ljudi. Odprta, demokraBčna in vsebinsko 

močna. Naša prednost je močna in povezana ekipa.  

SAMOZAVESTNO: Krščanski demokra/ smo še zadnja obramba pred norostmi tega 

sveta. Dvignimo glave in se skupaj postavimo za naše vrednote. 

ODLOČNO: Krščanski demokra/ znamo bolje! EksperimenB novih obrazov se niso in 

se ne bodo nikoli dobro končali. Imamo rešitve, ki delujejo. Imamo ekipo, ki jih zna 

izvesB. In to smo že dokazali. Sedaj je čas za krščansko demokracijo. 

Bog živi Slovenijo! 

Srečno, Nova Slovenija!


